
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 11. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 20
Med henvisning til artiklen ”Findes der skoler, hvor reformen går 'rigtig godt'?”,
jf. Folkeskolen.dk den 7. oktober 2016, bedes ministeren – gerne på listeform
– redegøre for, på hvilke skoler implementeringen af folkeskolereformen går
”rigtig godt”.
Ministeren bedes også give sin vurdering af, hvorvidt eleverne på de pågæl-
dende skoler får et bedre fagligt udbytte af undervisningen, end de gjorde før
reformen.
http://www.folkeskolen.dk/594562/findes-der-skoler-hvor-reformen-gaar-rigtig-
godt

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Riisager@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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